

## 條款和細則

### 1. 取消資格或退出比賽

- 主辦方有權取消任何未有按照規定格式準備的參賽產品之參賽資格，且不會退還已繳交的參賽費用。
- 任何參賽者以任何原因退出比賽，亦不會獲退還參賽費。
- 如要退出比賽，請於提交期限或之前以電郵方式通知主辦方。
- 提交參賽申請之時，即須支付參賽費用。付款期限為 **2018 年 3 月 2 日**。如果未能於限期前支付參賽款項，即會被取消資格。

### 2. 退還落選參賽產品

- 所有參賽產品(得獎作品除外)只可於截止日期前，填寫「申請退還」表格，並於 **2018 年 4 月**前電郵至 [enquiry@SDAwards.org.hk](mailto:enquiry@SDAwards.org.hk)。參賽者須親身取回參賽產品。取件日期和時間將由主辦方以電郵方式另行通知。

### 3. 損失和損害的責任

- 參賽者須採取各項防護措施以妥善將參賽產品運送到主辦方。主辦方不會就已提交的任何參賽產品之任何損失或損害承擔任何責任
- 建議參賽者就其參賽產品自行安排有關產品責任保險事宜。

### 4. 參賽者聲明及承諾參賽作品並不:

- 抵觸或違反適用法律或規則，或涉及、觸犯或違反適用法律或規則的元素，包括但不限於犯罪、暴力、淫穢、不雅、有中傷性、誹謗性、種族誤會或歧視、侵犯私隱或具威脅性的；
- 侵犯或違反任何知識產權，包括但不限於由第三方持有的版權、專利權、商標、商號、商業秘密或其他財產權，不論參賽者對該些產權是否知情；
- 包含任何第三方的機密資料；
- 包含未經個別人士或團體事先同意而拍攝的照片；

### 5. 設計註冊和專利

- 參賽者須按照設計註冊或專利要求保護有關設計。有關設計版權的一切事宜須由參賽者自行安排。

### 6. 作品使用權及得獎者宣傳

- 主辦方有權決定以任何形式展覽和/或公開展示得獎作品和其他參賽作品。

- 得獎者有機會被安排接受傳媒訪問。大會將會以拍攝各得獎作品，並以照片或影片形式，刊載於得獎作品集；或於頒獎典禮、新聞發布會及巡迴展覽中展出。

## 7. 個人資料

- 參賽者所提供的個人資料僅用於有關「香港智營設計大賞」之事宜。根據《個人資料(私隱)條例》第十八、二十二條及附表一載列的第六原則，參賽者有權要求查閱及更正參加表格上所有提供的個人資料。

## Terms and Conditions

### 1. Disqualification or Withdrawal

- The Organizer reserves the right to disqualify any entries not prepared in accordance with the regulated format and entry fees will not be refunded.
- Any entries being withdrawn by any entrants, no fee will be refunded.
- Please notify the Organizer by email if any withdrawals on or before the submission deadline.
- Payment must be made when entries submitted. Entrants may be disqualified if payment for all entries is not settled by **2 March 2018**.

### 2. Return of Non-Awarded Entries

- All non-awarded entries will be returned by **May 2018**. Entrants are required to pick up their entries in person with further notice from the Organizer. Information regarding the collecting location and time will be informed via email. Special arrangements will be made only upon request by completing the form of "Request for Entries Return" via email to [enquiry@SDAwards.org.hk](mailto:enquiry@SDAwards.org.hk) by April 2017.

### 3. Liability for Loss and Damage

- While every precaution will be exercised in the handling of entries received by the Organizer, the Organizer accepts no liability for any loss or damage of any kind whatsoever for any entry submitted.
- It is advisable for the entrants to arrange product liability insurance for their entries.

### 4. The Participant declares and warrants that the Entry does not:

- infringe or violate, or involve elements that infringe or violate any applicable laws and regulations, including but not limited to crimes, violence, obscenity, indecency, libel, defamation, racial misunderstanding or discrimination, privacy invasion, or threatening;
- infringe or violate any intellectual property rights, including but not limited to copyrights, patent, trademarks, trade names, trade secrets or other proprietary rights, held by any third parties, regardless whether or not such rights are known to the Participant;
- contain any confidential information of any third parties;
- contain an individual or organization who did not give their consent;

### **5. Design Registration and Patent**

- It is the responsibility of the entrants to protect designs by design registration or patent. All matters regarding design copyright will be arranged by the entrant(s).

### **6. Right to exhibit and promote Entries and awardees.**

- The Organizer reserves all rights to exhibit and/or publicize the prize-winning and other entries in any format to their discretion.
- The awarded parties would be interviewed. Photos and videos taken of the awarded and merit entries would also be used for promotion purposes in websites, Awards Booklet, the Awards Presentation Ceremony, press conference and exhibition venues.

### **7. Personal Data**

- All personal information submitted will solely be used for the Hong Kong Smart Design Awards purposes. In accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance by Office of the Privacy Commissioner for Personal Data, Hong Kong, the entrants have the rights regarding access to and correction of personal data provided.